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1. Mötet öppnades 

Catharina hälsade alla välkomna och mötet öppnades. 

2. Godkännande av protokoll 

Protokollet från styrelsemötet den 6 mars godkändes. 

3. Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes. 

4. Information från parterna 

Lennart informerade om att Trafikverket har analyserat behovet av ny kapacitet på 

järnvägssystemet i Skåne och kommer redovisa resultatet för regeringen efter midsommar. I 

samband med detta kommer vi att hålla ett digitalt informationsmöte där även regionen kommer 

att erbjudas att medverka. 

Lotten informerade om hittills genomförda resultat för Stockholmsförhandlingen och 

Sverigeförhandlingens storstadspaket samlat och att kontrollstationer införts för ett av 

ramavtalen samt att tilläggsavtal har tecknats för Göteborg. 

5. Information om kollektivtrafikobjekten, genomförande och ekonomi 

Oscar informerade om att för Helsingborgsexpressen 2 har byggnation påbörjats av vissa 

hållplatser och av Maria stationsgata. Före sommaren byggstartas åtgärder vid Kadettgatan. För 

åtgärderna vid Elineberg har besked getts av förvaltningsrätten varpå byggstart planeras ske efter 

sommaren. För Maria stationsgata erhåller staden även bidrag via stadsmiljöavtal. 

För Helsingborgsexpressen 3 pågår ombyggnad av korsning vid Filbornavägen/Ragnvallagatan 

samt av hållplatser. 

6. Information om cykelobjekten, genomförande och ekonomi  

Oscar informerade om att två cykelobjekt är i produktion, dels dubbelsidig cykelbana utmed 

Johan Banérs gata samt första supercykelväg utmed Drottninggatan norra. För Fågelsångsstråket 

etapp 2 är entreprenad tilldelad och byggnation startar under hösten. 

Marie informerade vidare om att Gustav Adolfs gatan samordnas med Furutorpsgatan, vilken är 

upphandlad och planeras genomföras samordnat med Helsingborgsexpressen 2. Västra 
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Berga/Ringstorp är i projekteringsfas och även den kommer genomförs samordnat med 

Helsingborgsexpressen 2. 

Lotten informerade om att staden och sekretariatet är överens om att avsluta ett antal cykelobjekt 

efter att staden konstaterat att de inte är genomförbara. Helsingborg stads förändrade åtagagande 

ska dokumenteras i ett tilläggsavtal. 

7. Övriga frågor  

Maria informerade om att resandet återhämtats efter pandemin och prognosen visar på ett 

fortsatt ökat resande. Statistiken visar på ett ändrat resandebeteende efter pandemin där 

pendlingsfrekvens har minskat utan påverkan på intäkterna, vilket tyder på oförändrat inköp av 

månadskort. 

8. Nästa möte 

Nästa möte är den 5 oktober och kommer ske digitalt.  

9. Avslutning 

Catharina tackade samtliga och mötet avslutades. 

 

 
Catharina Håkansson Boman 

Ordförande 
 

 

 
Lotten Lindmark 

Sekreterare   
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